
 

 

DEN NORSKE KIRKE 
Kirkelig fellesråd i Oslo 

 

Protokoll 

Møtedato: 03.04.2025  

Møtested: Haugerud kirke 

 

Deltakere: 

Bakkehaugen, Majorstuen og Vestre Aker Inger Anne Naterstad 

Bekkelaget og Ormøy Trond Skard Dokka 

Bygdøy Morten Hultman Andresen, tilstede tom sak 20/25 

Bøler forfall 

Domkirken Gerd Liv Valla 

Ellingsrud og Furuset forfall  

Fagerborg forfall 

Frogner Kaare Framstad 

Gamlebyen og Grønland Eli Margrete Nielsen Karagøz 

Grefsen Arne Morten Holmeide 

Grorud Bjørn Erik H. Schjerverud 

Hasle Kristin Tyvold 

Hauketo-Prinsdal Hans Petter Heggelund 

Holmlia Dag-Eirik Lannem 

Høybråten, Fossum og Stovner Jorid Næss-Torheim 

Kampen Sigrun Welle 

Klemetsrud og Mortensrud Lars Eivind Hegstad Lervåg 

Lambertseter Lise Ingebrethsen Larsen 

Ljan Wanja Werp 

Manglerud Stein Villumstad 

Maridalen Ingvild Finne 

Nordberg Forfall 

Nordstrand Torunn Elisabeth Tjelle 

Oppsal Tone Raustøl 

Paulus og Sofienberg Marit Nybø 

Ris Anne Grete Bechensteen 

Røa Harald Askeland 

Sagene og Iladalen Trond Teigen 

Sinsen Toril Glomnes 

Skøyen Forfall 

St. Hanshaugen Inger Klevstrand (vara) 

Sørkedalen Steinar Pinsli 

Tonsen Jon Petter Hagen 

Torshov og Lilleborg Katrine Lind-Solstad 

Ullern Åshild Watne 

Uranienborg Forfall 

Voksen Live Bressendorf Lindseth 

Vålerenga Elin Skogøy 

Østre Aker og Haugerud Sigmund Gulliksrud (vara) 

Prost oppnevnt av biskop Pål Kristian Balstad 

Bystyrets representant Erling Lae 

http://www.kirken.no/_files/Vaap4.jpg


 

 

Fra administrasjonen: 
Kjetil Haga - kirkeverge, Andreas Seierstad – økonomisjef, Ann-Magrit Austenå – ass. 

kirkeverge, Andre Eidem Selli – bygg- og eiendomssjef, Torkil Hvidsten – kommunikasjons- 

og utviklingssjef, Trine-Lise Wefald - HR-sjef, Astrid Holmsen Krogh - ass.kirkeverge ( r ) 

 

Åpningsord i kirkerommet ved Thomas Berbom, sokneprest i Østre Aker og Haugerud. 

 

Opprop: 
Antall stemmeberettigede: 35 ved møtets oppstart. 

 

(NB! Saksnummer er justert i etterkant av møtet. Dette fordi det ikke var tatt høyde for 

saksnummer fra ektraordinært fellesrådesmøte. Saksnummer er korrigert på dokumentene 

som ligger ute på KfiO sine hjemmesider.) 

 

 

Sak F 16/25 Godkjenning av innkalling og saksliste.  

 

Vedtak:  Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

 

Sak F 17/25  Signert protokoll fra møte i fellesrådet 13.02.25. 

 

Vedtak:  Tatt til orientering. 

 

 

Sak F 18/25 Protokoller fra møter i Hovedkomiteen 13.02.25 og 11.03.25.  

   

Vedtak:  Tatt til orientering. 

 

 

Sak F 19/25 Valg av protokollunderskrivere for 2025.     

 

Vedtak: Protokollunderskrivere for 2025: 

  1. Harald Askeland 

  2. Live Bressendorf Lindseth 

  3. Lars Eivind Hegstad Lervåg (vara) 

  4. Wanja Werp (vara) 

 

 

Sak F 20/25 Godkjenning av revidert regskap for 2024. 

 Avsluttet regnskap for 2024 ble i samsvar med foreløpig regnskap som ble 

behandlet i sak F 05/25. Regnskapet er oversendt revisor innen frist, og 

fellesrådet har mottatt en ren revisjonsrapport. 

 

Vedtak: Det fremlagte årsregnskapet for 2024 for Kirkelig fellesråd i Oslo godkjennes. 

 

 Avsetninger i investeringsregnskapet på i alt kr 44 410 629 avsettes til ubundne 

investeringsfond med kr 39 219 062 til fond for Bredtvet salg og kr 5 191 566 

til investeringsfond Trefoldighetskirken. 

 

Regnskapsmessig mindreforbruk i driftsregnskapet på kr 863 348 disponeres til 

ubundne investeringsfond Trefoldighetskirken.  

 



 

 

 

Sak F 21/25 Innspill til Oslo kommunes reviderte budsjett for 2025.    
 Kirkevergen orienterte ut fra saksdokumentet om de hva det søkes om av 

midler til revidert budsjett for 2025.     

Fellesrådet ga tilslutning til prioriteringene. 

Når det gjelder pensjonskostnadene, er det ønskelig for fellesrådet at 

kostnadene blir mer forutsigbare. En mulig endring av fremtidig 

pensjonsordning i Dnk blir diskutert på mange nivåer. 

Til skaden på Trefoldighetskirken ønsket fellesrådet å avklare om Statsbyggs 

graving hadde avdekket eller forårsaket den ekstraordinære skaden. 

Eiendomssjef orienterte om at skaden var der før gravingen startet.  

Dersom KfiO ikke får ekstra midler fra Oslo kommune til dette formålet, vil 

fellesrådet måtte ta stilling til hvordan dette skal løses. Det vil også bli sendt 

søknad til Kirkebevaringsfondet. 

I saksdokumentet vises det til rapport fra geolog. Rapporten vil bli lagt ved 

referatet. 

 

Vedtak: Tatt til orientering. 

 

 

Sak F 22/25 Tilstandsvurdering for kirkene i Oslo.   

 Eiendomssjef André Selli presenterte prosjekter som er gjennomført i kirkene 

det siste året. Det er også utarbeidet en oppdatert tilstandsvurdering av alle 

kirkebyggene i Oslo.  

Presentasjonen og tilstandsvurderingen vil bli lagt ved referatet. 

 

Vedtak: Tatt til orientering 

 

 

Sak F 23/25 Innspill til budsjett 2026, tilleggsforslag kap. 581.  
Kirkevergen redegjorde for KfiO sine innspill til budsjett 2026, på basis av 

saksdokumentet. 

Fellesrådet støtter hovedinnretningen i budsjettinnspillet. 

Når det gjelder diakoni er fellesrådet opptatt av å finne en god fordelingsnøkkel 

mellom menighetene. Dette vil fellesrådet komme tilbake til når rammene er 

avklart. 

 

Det ble bemerket at det i tabellene er viktig at det tydelig skrives at alle tall er i 

hele 1000 og netto mva. Det har oppstått en uklarhet fra kommunens side vedr. 

når de regner beløp ex mva og når beløpene er inkl mva. Dette vil bli fulgt opp 

av administrasjonen, slik at uklarheter om dette unngås. 

 

Vedtak: Innspill til budsjett 2026, tilleggsforslag kap. 581 tas til orientering. 

 

 

Sak F 24/25 Akersbakken 32, utviklingsprosjekt.   
 Kirkevergen og eiendomssjefen orienterte, på basis av saksdokumentet.  

Arbeidet i nåværende fase er et forberedende arbeid. Dersom omreguleringen 

går gjennom, må det forberedes en grundig sak til behandling i fellesrådet, med 

henblikk på om man skal gå videre med prosjektet. En finansieringsplan må 

utarbeides som forberedelse til en slik behandling. 

  Mulighetsstudien som ble presentert vil bli lagt ved referatet. 



 

 

 

Vedtak: Tatt til orientering. 

 

 

Sak F 25/25 Rettsak mot KfiO.   
 KfiO ble stevnet for tingretten av en entreprenør som ikke fikk fornyet sin 

rammeavtale. Etter to dager i tingretten fikk KfiO fullt medhold, og motparten 

må dekke alle saksomkostningene. Dommen er rettskraftig. 

 

Vedtak: Tatt til orientering. 

 

 

Sak F 26/25 Rekruttering av ny kirkeverge og konstituering i overgansperioden.  
Fellesrådets leder, kirkevergen og kirkevergens administrasjon fratrådte i 

behandling av denne saken.  
 

Marit Nybø orienterte om status i prosessen. 

Tilsettingsutvalget er godt i gang med arbeidet. Det har vært en 

minikonkurranse der fire rekrutteringsbyråer ble invitert til å komme med 

tilbud. Konklusjonen ble å bruke Habberstad AS ved Hans Petter Karlsen og 

Jan Egil Myhre. 

Det har allerede vært flere møter. Habberstad har nå intervjuet åtte 

nøkkelpersoner, gjort en jobbanalyse og laget en profil på hva stillingen fordrer 

av egenskaper, kompetanse og erfaring. De er i innspurten av å utarbeide 

annonse som kommer ut i næmeste fremtid.  

Søknadsfrist blir 28.april. Planen er å kunne legge frem en innstilling for 

fellesrådet i andre halvdel av mai. Det vil da bli innkalt til et ekstraordinært 

fellesrådsmøte, fysisk og ikke på Teams. 

Det viktigste nå er å sikre at det kommer mange gode søkere. Alle oppfordres 

til å dele annonsen og tenke gjennom gode kandidater. Det er fullt mulig å 

sende tips på navn rett til byrået.  

Annonsen med kontaktinformasjon vil bli delt. 

 

Til konstituering i overgangsperioden fremmet Kaare Framstad et alternativt 

forslag til vedtak: 

«Hovedkomiteen i fellesrådet gis fullmakt til å konstiturere kirkeverge i 

overgangsperioden.»  

Forslaget falt. 

Opprinnelig forslag: 26 stemmer 

Kaare Framstads forslag: 7 stemmer 

 

Vedtak: 
1. Redegjørelse for arbeidet med rekruttering av ny kirkeverge tas til 

orientering. 

2. Leder og nestleder i fellesrådet gis fullmakt til å konstituere kirkeverge i 

overgangsperioden. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Sak F 27/25 Kirkevergen orienterer  
   

- Samråd i Oslo bispedømme. 

Det siste året har det vært samrådsmøter i forkant av bispedømmerådets 

møter. Møteformen skal evalueres før sommeren.  

- Årsoppgjør sokn 2024. 

De aller fleste regnskap er levert til 10. mars, p.t. er det bare tre menigheter 

m/barnehager som ikke har fått levert.  

Revisor jobber raskt, og det mottas rene revisjonsberetninger. 

- Lønnsoppgjøret 2025.  

I år er det et mellomoppgjør. Det ligger ikke an til avsetting til lokale 

forhandlinger. Forhandlingene i KA-sektor skal være i juni måned. 

Frontfagoppgjøret er ferdig, med enighet om økning på 4,4 %.  

- Kirkemøtet 2025.  

Alle saker som skal opp på kirkemøtet ligger ute på kirken.no 

 

Vedtak: Tatt til orientering. 

 

 

Sak F 28/25  Eventuelt 

 

Gerd Liv Valla viser til årsberetning for 2024, og det som siteres fra 

lederhåndboka om Likestilling, inkludering og mangfold (LIM). 

Hun ber om at dette avsnittet gjennomgås og revideres. 

Kirkevergen bekrefter at dette vil bli gjort. 

   

  


